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J o s ^ Navas, pBsiítent 

"Volem que l'Ai Canovellenc 
pugi de categoria" 

José Navas López és l'avui 
president de l'Atl. Canove
llenc, club que milita al grup 
XII del Campionat d'Afeccio
nats i que és el segon equip 
més antic de Canovelles. Ell 
ens ha explicat els objectius, 
i alguns del problemes, que la 
seva Junta s'ha fixat a l'actual 
temporada. 

—Senyor Navas, amb qui
na intenció es va fundar el 
club? 

—L'Atl. Canovellenc es 
fundà amb la Intenció que 
una colla d'amics pogues
sin practicar allò que més 
els agradava, el futbol. Vam 
estar unes quantes tempo
rades sense federar-nos, 
jugant partits amistosos i 
participant al Campionat 
Comarcal d'Empreses. Tot 

.i participant en un campio
nat a nivell molt més seriós 
que al principi, l'esperit ini
cial, equip de colla d'a
mics, no s'ha perdut. 

— L'objectiu principal d'en
guany, quin és? 

—L'objectiu principal és 
pujar de categoria i crec 
que tenim una plantilla 
amb prou qualitat com per 
aconseguir aquesta fita. 

—Sembla, però, que fins 
ara els resultats no estan pas 
d'acord amb les seves in
tencions... 

—Així és perquè ens em
paita la mala sort. Cal tenir 
present que tenim la línia 
de mitjos totalment des
trossada després de l'acci
dent que van patir els 
germans Antoni i Diego 
Camacho i de la lesió de 
Gregory. 

—Quants socis té avui el 
club'' 

—Cap a cent-seixanta, i 
que fins ara han pagat la 
seva quota cinquanta-cine. 

— La seva Junta té fama 
d'estar molt ben organitzada. 

És veritat això? 
— Potser sí, però crec que 

aquestaspecte noens hau
ria de donar cap tipus de 
fama, doncs perquè quel
com funcioni s'ha de tenir 
tot previst. En aquesta 
Junta cadascú té una fun
ció assenyalada i que ha de 
complir. Crec que el bon 
funcionament és simple
ment un problema de se
rietat. 

—Seguint la trajectòria del 
seu club es pot apreciar una 
gran col·laboració amb tot el 
barri on està situat. Podríem 
dir que el Canovellenc és 
"alguna cosa més que un 
club". 

—Potser sí perquè nosal
tres ens movem, bàsica
ment, en el terreny pura
ment esportiu però no hem 
deixat passar mai l'oportu
nitat de col. laborar amb els 
nostres veíns, tant en ho
menatges, com en partits 
benèfics i el que ha cal
gut. 

—S'han plantejat mai la 
possibilitat de tenir més 
equips, és a dir equips juvenils, 
infantils, alevins, etc? 

—Algun cop si que s'ha 
plantejat aquesta possibilitat 
encara que no gaire seriosa
ment, perquè sempre s'ha 
arribat a la conclusió que 

la U.E. Canovelles està molt 
més capacitada -mitjans 
humans, infraestructura, etc. 
- per complir molt més satis
factòriament amb aquesta 
funció. Si pugem de catego
ria potser sí que es tornarà 
plantejar aquesta qüestió. 

—Quin és el capítol de des
peses més importants? 

—Sense cap dubte on 
més diners se'n van és amb 
el pagament dels arbitrat
ges. 

—Amb el temps que fa que 
sou al club, tant com a juga
dor com de directiu, heu tingut 
de posar mai diners de la 
butxaca? 

—Mai, perquè les vega
des que hi ha hagut dèficit 
sempre s'ha pogut cobrir. 
Això sí treballant sense 
parar. HI ha despeses però 
com és la benzina^el temps 
dedicat, e tc , que no es co
bren mai. 

—Tenen local social? 
—Què més voldríem. De 

moment ens hem de con
formarà fer les reunions en 
un local propietat del nos
tre company Salinas, juga
dor i membre de la Junta. 

—Què II semblen els àr
bitres? 

—Del tot necessaris i que 
tenen el mateix dret que 
nosaltres a equivocar-se. 

—Tenint cinc germans Ca
macho a l'equip no ha pensat 
mai fitxar Jesús Camacho, 
davanter del primer equip de 
la U.E. Canovelles? 

—A tothom li agradaria 
de fer-se amb els serveis 
d'aquest home, però crec 
que Camacho es mereix 
quelcom millor i que el seu 
lloc és, sens dubte, en un 
equip de Primera Divisió. 
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